

## **Automation & System Integration**



We provide comprehensive system solutions tailored to your facility's needs, including design, architecture, programming, configuration, commissioning, and startup. Our experienced team ensures efficient operation and optimized costs.



نقدم حلولًا شاملة مصممة خصيصًا لتلبية احتياجات منشأتك، بما في ذلك التصميم والبرمجة والتشغيل التجريبى والتشغيل الأولى. فريقنا الخبير يضمن لك تشغيلاً فعالًا وتكاليف محسّنة.

## **Maintenance & Spare Parts**



We specialize in providing comprehensive electrical solutions, from installation and commissioning to ongoing maintenance, repairs, and spare parts. Our goal is to optimize your electrical infrastructure, ensuring reliable and efficient power supply for enhanced productivity and profitability. We offer flexible service options, including on-demand support and tailored contract agreements

نحن متخصصون في تقديم حلول كهربائية شاملة، تشمل التركيب والتشغيل، بالإضافة إلى الصيانة الدورية، والإصلاحات، وتوفير قطع الغيار. هدفنا

هو تحسين البنية التحتية الكهربائية الخاصة بكم، لضمان إمداد طاقة موثوق وفعال يزيد من الإنتاجية والربحية. نقدم خيارات خدمة مرنة، تشمل الدعم حسب الطلب والعقود المخصصة التي تلبي احتياجاتكم.

# **Energy Management Systems**

ARC Technologies is Egypt's partner for ABB Ability, a suite of digital solutions and services by ABB. This partnership focuses on enhancing efficiency, productivity, and sustainability across various industries. As the ABB Ability value provider in Egypt, ARC Technologies is uniquely equipped to deliver and support advanced technologies, including industrial automation, electrification, robotics, and digitalization.



تعد آرك تكنولوچى الشريك لـ ABB Ability في مصر، وهي مجموعة شاملة من الحلول والخدمات الرقمية المقدمة من ABB. يركز هذا التعاون على تعزيز الكفاءة والإنتاجية والاستدامة عبر مختلف الصناعات. وبصفتها المزود لخدمات ABC Ability في مصر، تتمتع ARC Technologies بقدرة فريدة على تقديم ودعم التقنيات المتقدمة، بما في ذلك الأتمتة الصناعية والكهرباء والروبوتات والحلول الرقمية.

# Retrofit and upgrade



ARC Technologies enhances the efficiency and reliability of electrical assets through extensions, upgrades, and retrofits. Our modernization services lower total cost of ownership, maximize return on investment, and provide safer, smarter, and more reliable solutions that extend the lifespan of existing assets by 30-20 years.

آرك تكنولوچى تقدم خدمات لرفع كفاءة و اعتمادية الأدوات و التركيبات الكهربائية إلى أعلى مستوى من خلال التحديثات و التغيرات. تعمل خدمات التحديث التي نقدمها على تقليل التكلفة الإجمالية للملكية ، وزيادة عائد الاستثمار إلى أقصى حد ،

وتقديم حلول أكثر أمانا وذكاء و اعتمادية تحقق أقصى استفادة من الأصول الحالية وتطيل عمرها الافتراضي عادة لمدة ۲۰-۳۰ عاما أخرى.



## We Are Special:

- Availability Of Parts
- Trained Technicians
- Advanced Tools & Equipment
- Switchgear Factory
- Partnership With Global Players
- IOT
- Experienced Technical Office
- Strong Reference List & Installed Base

#### We Provide:

- On-site Intervention
- Maintenance Contracts
- 7/24 Service
- Energy Efficiency Audits
- System Integration

#### **Customers & References**





























































Stay Tuned For More >>





Call Center (+20) 1206667999



Email Info@arctechno.net



Cairo Office 9 Dr. Mohamed Youssef Mousa St., Nasr City ,the first district



Industrial Zone Cairo Plot 14, Abu Rawash Industrial Zone Cairo Alex Road, Kilo 28 Giza Governorate



Tanta - Delta Office & Showroom Gardenia 2 Tower - Alexandria Cairo Agriculture Road - Tanta Gharbia